

|  |  |
|--|--|
| <p>To: Jordan Securities Commission,<br/>Amman Stock Exchange<br/>Company's Name: EXCEL FOR FINANCIAL INVESTMENT<br/>Date: 14-01-2026 01:15:47 PM<br/>Subject: الإدارة العليا التنفيذية</p>  | <p>السادة هيئة الأوراق المالية<br/>السادة بورصة عمان<br/>اسم الشركة: تفوق للاستثمارات المالية<br/>التاريخ: 14-01-2026 01:15:47 PM<br/>الموضوع: الإدارة العليا التنفيذية</p>  |
| <p>Subject: Senior Executive Management<br/>Greetings,<br/>Regarding the above subject and the decisions of the Board of Directors of Excel For Financial Investments Company in its meeting No. 01/2026 dated January 12, 2026, and based on Article (80/C) of the Instructions for Licensing and Accreditation of Financial Services and their Regulation for the year 2005, please be advised of the following:<br/>- Appointing Mr. Mahmoud Ali Ahmed Abu Saif as General Manager of Excel For Financial Investments Company effective January 12, 2026.<br/>- Appointing Mr. Khalil Ibrahim Yousef Ismail as Financial Manager of Excel For Financial Investments Company effective January 12, 2026.<br/><br/>Regards,</p> | <p>الموضوع: الإدارة العليا التنفيذية<br/>تحية وبعد ،،<br/>بخصوص الموضوع أعلاه ولقرارات مجلس إدارة شركة تفوق للاستثمارات المالية في جلسته رقم 01/2026 تاريخ 2026/01/12 واستنادا لنص المادة (80/ج) من تعليمات الترخيص والاعتماد للخدمات المالية وتنظيمها لعام 2005، يرجى التكرم بالعلم بما يلي:<br/>- تسمية السيد محمود علي أحمد أبو سيف مدير عام لشركة تفوق للاستثمارات المالية اعتبارا من تاريخ 2026/01/12.<br/>- تسمية السيد خليل إبراهيم يوسف إسماعيل مدير مالي لشركة تفوق للاستثمارات المالية اعتبارا من تاريخ 2026/01/12.<br/>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation.<br/>Chairman of Board of Directors<br/>User Name: محمود ابو سيف</p>  | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.<br/>رئيس مجلس الإدارة<br/>اسم المستخدم: محمود ابو سيف</p>  |